

Date: / / 2023

التاريخ: 2023 / /

السادة/شركة الكهرباء والماء القطرية المحترمون
الدوحة- قطر

MS/ Qatar Electricity and Water Company
Doha, Qatar

طلب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة (عضو مستقل)

Application for Board of Director Membership Election (Independent Member)

I would like to submit my application to be elected for Board of Directors as independent member for the next three years, Please note that all the requirements and conditions of Commercial Companies Law, Corporate governance regulation and the company's Articles of Association are met . Please find enclosed the required documents.

يرجى التكرم بقبول طلب ترشيحي لعضوية مجلس الإدارة (عضو مستقل) لفترة السنوات الثلاث القادمة علماً بأن كافة الشروط المطلوبة متوافرة وفق ما هو محدد بقانون الشركات التجارية و نظام حوكمة الشركات المدرجة بالسوق الرئيسية والنظام الأساسي للشركة ، وتجدون مرفقاً المستندات المطلوبة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

And Yours sincerely,,,

candidate's Name:

أسم المرشح:

ID Number:

رقم البطاقة الشخصية:

Signature:

التوقيع:

Attachments:

المرفقات:

1. A copy of the identity card or passport for non-Qataris.
2. A certificate of good conduct and behavior, or the candidate's acknowledgment to submit the same when announcing been elected.
3. The candidate's acknowledgment not to combine positions as stipulated in Article (98) of the Companies Law.

1. صورة البطاقة الشخصية أو جواز السفر لغير القطري.
2. شهادة حسن سير وسلوك، أو إقرار المرشح بتقديمها عند اعلان فوزه.
3. إقرار المرشح بعدم الجمع بين المناصب المنصوص عليها بالمادة (98) من قانون الشركات.